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the
INTRODUCTION

      徐州达欣玻璃制品有限公司成立于2005年，是一家专

业从事玻璃瓶研发，生产，销售和服务的制造商和贸易商

。公司位于徐州，交通便利，所有产品均符合国际质量标

准深受世界各地市场的青睐。

      近年来，达欣公司不断加强和扩大生产线，成为更多

品牌的强势供应商。

      由于我们出色的客户服务，我们已经建立了一个覆盖

北欧，东南亚，中美洲，西欧，南欧，东欧，中东的全球

网络。如果您对我们目录中的任何产品感兴趣或想要讨论

定制订单，请随时与我们联系。我们经验丰富的员工将满

足您的要求。

      “质量供应商”是目标，“客户至上”是服务宗旨，

      “更加专业”是达欣玻璃的行为指南。

Xuzhou Daxin Glass Products Co.,Ltd, was establishedin 2005,which is a 
professional manufacturer and traderengaged in R&D,produc�on,sales and 
service on glassbo�le.we are located in Xuzhou with convenien�ransporta�on 
access,all of our products comply withinterna�onal quality standards and are 
greatly appreciatedin variety of markets around the world.

Recently Daxin has con�nuously strengthened and expanded its produc�on 
line, becoming a stronger supplier of more brands.

Owing to our outstanding customer service we have gained aglobal network 
reaching the Northern Europe ,SoutheastAsia, Central America, Western 
Europe,Southern Europe,Eastern Europe,Mid East.

lf you are interested in any of our products in catalogue orwould like to discuss 
a custom order, please feel free tocontact us.Our experienced staff will meet 
your requirententand sa�sfy you .

"Quality Supplier" is the goal, "Customer First" is the service tenet, 
"To Be More Professional" is the behavior guide of Daxin Glass.

企业介绍

企业资质
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	蜡烛杯画册(水印)
	精油乳液画册(水印)



